

# REFERAT - BESTYRELSESMØDE

10. januar 2024 19.45 - 22.00

---

1. Godkendelse af dagsorden
2. Valg af referent og ordstyrer
3. Præsentation af bestyrelse for Claus og kort update fra Troels og Claus
4. Økonomi
5. Aftale om økonomi mellem landshold og Floorball Danmark
6. Sponsoraftale med tøj
7. Undersøgelse klubber
8. Oversigt indsatser
9. Strategidag i Odense
10. Ny samarbejdsaftale med DGI
11. Arbejdsgrupper nedsat efter Struktur- og budgetmødet
12. Eventuelt
13. Lukket dagsorden

## Deltagere

Claus Winberg, Heidi Printzen, Lene Jakobsen, Rasmus Haslund, Sille Højbo Andersen, Steen Houman, Stine Josephine Dahl, Troels Kjøller Jensen

## Deltager ikke

## 1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

## 2. Valg af referent og ordstyrer

Stine er ordstyrer og Steen er referent

## 3. Præsentation af bestyrelse for Claus Winberg og kort update fra Troels og Claus

Floorball baggrund og hvilken klub man er fra

Hvorfor er man med i bestyrelsen

Civil baggrund

## 4. Økonomi

Heidi og Troels giver en orientering, rapport fra IKC følger

Hvad er status på at sekretariat skal indkræve gebyrer og bøder?  
TUA halter meget efter i forhold til dette, hvilket er særdeles utilfredsstillende

I 2024 giver DIF økonomisk støtte til de forbund der lever op til diversitet i bestyrelsen, det forventes at blive 50.000

Underskud forventes at blive mellem 0 og 200.000 hvilket er en blanding af manglende opkrævning af bøder og gebyrer samt ændring i fakturering af turneringsgebyrer

## 5. Aftale om økonomi mellem landshold og Floorball Danmark

Der vil være en markant stigning for deltagelse på de danske landshold, der er ikke økonomi som det er nu i Floorball Danmark til at nedbringe egenbetaling.

Spillernes egenbetaling kan nedbringes ved mikrosponsorater, og større sponsorer

## 6. Sponsoraftale med tøj

Heidi, Stine og Rasmus har mandatet fra bestyrelsen sammen med Troels og Claus.

Vi er i en forhandling om at lukke den nuværende aftale, som har været dyr for Floorball Danmark og indgå aftale med ny partner som er mere på Floorball Danmarks præmisser

## 7. Undersøgelse klubber

Der er ikke kommet den svarprocent som forventet, og hos mange klubber er der slet ikke svar.

For en klub er det et særdeles godt redskab til at få feedback på sine medlemmer.

Undersøgelsen er gratis og laves igen næste år

## 8. Oversigt indsatser

Vil blive på næste møde

## 9. Strategidag i Odense

Troels giver update

Hvilke strategiaftaler skal FD have 2026-2030

Hvordan kan udvalg understøtte dette.

Sekretariat har forberedt dagen sammen med DIF

## 10. Ny samarbejdsaftale med DGI

Den nuværende udløber 2025, hvad skal der være af indsatser, hvem skal have ansvar for hvad. Dette havde vi en drøftelse omkring og en snak om mere uddelegering af opgaver end samarbejde. Vi har møde søndag i Odense med DGI og sekretariat er tovholder

## 11. Arbejdsgrupper nedsat efter Struktur- og budgetmødet

Nedsættelse af arbejdsgruppe omkring liga (Rasmus, Claus og Steen)

Lave udkast til model for licens (Steen og Rasmus)

Ændre vedtægter i forhold til nedlæggelse af struktur- og budgetmøde (Steen og Stine)

Arbejdsgruppe omkring seniorholdturnering med Sille, Steen og en fra sekretariat

## 12. Eventuelt

## 13. Lukket dagsorden

Opsamling fra mødet I onsdags I bestyrelsen